

Bestyrelsesmøde FKO mandag den 03.05.23 kl. 16.30

| | |
|----------------|--|
| Referat | Tilstede: Jørn Hansen JH , Jørgen Knudsen JK , Henriette Echwald HE , Rune Andersen RA , Henrik Beckwith HB , Ursula Søborg US , Michael Aaquist MA Fraværende: Daniel Allerup DA , Peder Jørgensen PJ . |
|----------------|--|

| | |
|---|---|
| 1. Referat fra sidst og dagens dagsorden | Referat fra 23.3.2023 og dagens dagsorden godkendt. |
| 2. Økonomi 23, inkl. budget 2023. (HE/JDH) | Saldobalance udsendt inden mødet. HE forklarer om balancen og de manglende nye konti. Det forventes at der kommer nye konti-planer inden for overskuelig fremtid Der undersøges mulighed for flere e-conomics konti med kigge-adgang Der spørges til om det er ok at fremvise saldobalancen til resten af udvalget. Det er helt fint og hjælper kun til at flere tager ansvar for økonomi. |
| 3. Projekter: VKI, "Vig byskov", klubhus FKO. (JG/JDH) | VKI: Afventer oplæg fra kommunen. Vig byskov: Er i gang, Foundraiser og arkitekter afholder møder Klubhus FKO: Projektet er godkendt på generalforsamling. Der afholdes møde omkring d. 10 maj, hvor der samles op på status, hvornår kan første spadestik tages og andre deadlines. |
| 4. Status | E-Sport: Vi er ude af aftalen og sidste rate er betalt og de sidste arbejdsstationer er ved at være solgt. Teltudlejning: Det nye hold fungerer fint og ønsker en lille lønforhøjelse. De nuværende priser for udlejning oplyses og der skal udarbejdes forslag til ny prissætning da vi ligger for langt under markedsniveau. Reklamekørsel: Første udbringning er kørt og næste er for døren. Fodbolden hjælper med håndboldkørslen med 10.000 husstande. Det forslås om uge 42 omdelingen skal tilbydes til flere afdelinger i klubben, kun et forslag indtil videre. |

| | |
|---|---|
| <p>5. Vig festival 2022-2023, Lars Lilholt og 3-dages marked</p> | <p>Vig festival: Billelsalg ser stadig ud til at blive udsolgt. Endags billetter går rigtig godt og ser næsten ud til at blive udsolgt. Forventer stadig en sund økonomi med fornuftigt afkast. Motionscenteret bliver en aktiv spiller på festivalen og har fået til opgave at bemande den nye Mikropolisbar.</p> <p>Lars Lilholt: Ser fornuftigt ud med bemanning og mangler kun ganske få. Der er ved at blive overblik over hvor meget der kan blive stående fra VF og hvilke opgaver der mangler. Vi mangler stadig 6 pers til scenen og 2 til toiletservice / rengøring. Forplejning bliver igennem forsamlingshus. Pia Grit vil stå for madsalg på pladsen. Indretning af pladsen står JDH og Torben Møller for.</p> <p>3-dages marked: Ikke meget nyt at melde ind, det hele ser ud til at køre. MA er inde over ift. hjælpere. Torben Møller er overordnet kontaktperson fra FKO's side af alle dage.</p> |
| <p>6. De enkelte udvalgsrepræsentanter</p> | <p>MA - Fodbold: Møde i udvalget i sidste uge. Christoffer er stoppet både som træner og udvalgsmedlem. Kigget på nyt tøj og garderoben skiftes til sommer da Nike har svært ved at levere til ungdomshold. Skifter til Adidas og der er indgået aftale med Sporten i Asnæs centeret om dette skifte. Der er kommet 3 nye hold og fundet sponsorer til dette. Der undersøges for mulighed omkring trænerkursus på hjemmebanen. Skal afholdes omkring sommerferien eller lige før. Første halvdel af fodboldskolen er "udsolgt" og der udvides. Bemanning af pølsevognen halter en lille smule og der arbejdes på en god løsning. Bemærkninger fra JK - Fodbolden er blevet en helårsaktivitet. Programmet er godt pakket med aktiviteter hen over sommeren der trækker mange frivillige kræfter og et klubhus byggeri oven i. Hvis vi kan løfte den opgave og følge strategier er det kun positivt og kan forventes at styrke afdelingen.</p> <p>HB – Vig motion: Har startet arbejdet omkring VF og bemanning af den nye Mikropolis bar. Der er planlagt møde omkring hjælpere til VF samt leverandører som designer baren. Regner med snarest for alvor at komme i gang med planlægning og få overblik over de frivillige. Der afholdes Bike event 7 okt. Til fordel for DUI Leg og Virke</p> |

Sendt ansøgning til aktive fællesskaber og har modtaget 67.300kr øremærket til at lave cirkeltræning.
Er nu oppe på 12 uddannede fitness vejledere og inddækning i den lokale bemanning skal systematiseres. Der er desuden 3 seniorvejledere.
Pt. 570 medlemmer. Målet er 600 medlemmer inden alt for længe.
Der bliver lavet en ekstra indsats for at skaffe medlemmer på bl.a. rabatordningen som gælder for VF hjælpere og FKO-medlemmer.

JK - Boksning: Der er lavet en ny 3-årig samarbejdstale med ældresagen, det indebærer en 25kr. kontingentstigning pr. halvår for deres medlemmer.

Kommunen har givet tilsagn om permanent lokaletilskud til alle boksningens lokaler.

Planlægning af opsætning af 1 ekstra varmepumpe så det samlede antal er 3. Der er blevet bevilget penge fra fond og tilsagn fra Kommunen om tilskud.

Aftale med håndboldens nye dametrænere om at kigge forbi og se lokalerne. Det ses på om der kan laves samarbejde om sæsonforberedende træning.

MA spørger til honorering af boksetrænere og JK forklarer.

RA - Håndbold: Sæsonen er nu slut og der er afholdt afslutningsfest for ungdom samt trænere og ledere. Seniorafslutningsfest bliver holdt senere.

Renovering af vores klubrum skrider godt frem og den største post der mangler, er nye skabe som ang. primo juni. Vi flytter snart ind igen og kan begynder at bruge lokalet.

Vi har oplevet problemer med dataudveksling imellem Holdsport og HåndOffice, hvor vi pludselig havde 3 personer registreret som formand for afdelingen. Dette blev opdaget da en faktura blev sendt til den forkerte "formand". HRØ kan ikke lave fakturaen om og derfor vil der være et bilag i e-conomics med "Rune Andersen" som formand.

Skolen har afholdt teater i hallen og efterladt den med rigtig meget jord på hallen. Information er givet videre til Preben og Henrik.

Der er udfærdiget brev til kommunen omkring belysning i hal1 i Nordgårdshallen samt at gulvet i Vig hallen er meget glat. Belysningen er målt til alt for lavt og er blevet påtalt i den forgangne sæson af tre forskellige dommere. Gulvet i Vig hallen er meget glat, formentlig grundet den måde som gulvet er blevet rengjort hidtil. Dette udgør en stor unødigt risiko for vores udøvelse.

| | |
|--|---|
| | <p>JK - Floorball: Intet nyt</p> <p>HE - Kajak: Har afholdt arbejdsdag / standerhejsning som desværre faldt sammen med Generalforsamling. Godt fremmøde, der er blevet ryddet op og gjort klar til en ny sæson med sang og tur på vandet.</p> <p>Bente og Mette har overtaget styringen på klubben efter Kristen og Ib.</p> <p>Der er blevet afholdt møder med træner / ledere og forventningsafstemt. Der er indgået aftaler om sociale arrangementer og aftener med specialtræning. Der bliver kigget lidt mere på hvordan Kajak bliver bedre brandet og bredt ud, så der kan komme flere medlemmer.</p> <p>Der er kommet nye kajaker og der skal laves info om tak for bidrag fra fond.</p> <p>Førstehjælpskursus for små fartøjer er afholdt og der blev undervist ca. 8 stykker.</p> |
| 7. Åbent punkt for tilføjelser | <p>Folkeoplysningsudvalg: RA informerer om relevante beslutninger</p> <p>Vedligeholdes af Grønne arealer: JK afholder møde med Rune Sørensen fra Kommunen omkring vedligehold af de grønne arealer ved VKI. Det primære formål er at få forbedringer for de 3 baner.</p> <p>Fondsansøgninger til Klubhusbyggeri: JK Det er udfordrende af finde de rigtige puljer for fondsansøgninger til Klubhusbyggeriet.</p> |
| 8. Dato for nyt bestyrelsesmøde | Tirsdag 12.06.23 16:30 |
| 9. Eventuelt | <p>Der er indkommet en henvendelse fra fodbold- og Floorball-spillere fra Rørvig om de evt. kan blive satellit afd. JK tager en snak med dem og følger op på sagen.</p> <p>RA – Kajak efterspørger et minikursus til Holdsport som måske kan udvides til indbydelse af flere afdelinger. Vi kigger på det og prøver at finde en mulig dato for afholdelse.</p> |